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Protokół Nr XI/25  

z sesji Rady Miejskiej Trzcianki z 06 lutego 2025 roku. 

Miejsce posiedzenia: sala sesyjna Urzędu Miejskiego Trzcianki. 

Obrady rozpoczęto 6 lutego 2025 roku o godz. 13:00, a zakończono o godz. 17:16. 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

Obecni: 

1. Łukasz Bagrowski 

2. Dorota Barczak 

3. Anna Maria Boch 

4. Ewa Maria Bogacz 

5. Marek Krzysztof Dąbrowski 

6. Krzysztof Grzyśnik 

7. Paweł Iwanicki 

8. Janina Kamińska 

9. Krzysztof Kęciński 

10. Wincenty Seweryn Kilian 

11. Paulina Elżbieta Knap 

12. Maciej Kubacki 

13. Mariusz Łuczak 

14. Robert Matkowski 

15. Wiesław Natkaniec 

16. Ludwika Orłowska-Mumot 

17. Witold Zbigniew Perski 

18. Witold Putyrski 

19. Piotr Ratajczak nieobecny 

20. Łukasz Michał Walkowiak 

21. Marcin Andrzej Walkowiak. 

 

Porządek obrad wraz z materiałami – załącznik nr 1. 

Lista obecności radnych – załącznik nr 2.  

Raport obecności z systemu eSesja – załącznik nr 3.  

Lista obecności przedstawicieli Urzędu Miejskiego Trzcianki – załącznik nr 4. 

Lista obecności sołtysów sołectw gminy Trzcianka – załącznik nr 5. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski. 

Protokołowała Marzena Domagała, inspektor ds. obsługi Rady. 

Obrady Rady Miejskiej zostały utrwalone na nośniku CD, zawierającym nagrania 

wszystkich wypowiedzi w trakcie obrad, który stanowi integralną część protokołu. 
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Ad 1) Otwarcie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski, działając zgodnie z art. 20 ust. 

1 ustawy o samorządzie gminnym, otworzył sesję Rady Miejskiej Trzcianki.  

Następnie przywitał: 

1) radnych Rady Miejskiej Trzcianki, 

2) pana Krzysztofa W. Jaworskiego, burmistrza Trzcianki,  

3) panią Wiolettę Szukajło, zastępcę burmistrza Trzcianki, 

4) panią Joannę Zieńko, skarbnika gminy,  

5) panią Alinę Matkowską, sekretarza gminy, 

6) panią Ksenię Rosalską-Cieszyńską, radczynię prawną, 

7) sołtysów sołectw gminy Trzcianka, 

8) kierowników referatów Urzędu Miejskiego Trzcianki, dyrektorów jednostek 

gminnych, 

9) pana Tomasza Sielickiego, prezesa Zarządu TTBS sp. z o.o. w Trzciance. 

 

Stwierdził quorum, przy którym może obradować i podejmować prawomocne uchwały 

Rada Miejska Trzcianki. W momencie otwarcia w sesji uczestniczyło 17 radnych. 

Ad 2) Przedstawienie porządku obrad. 

Porządek obrad został przekazany na 7 dni przed sesją. Radni nie mieli uwag.  

Sesja przebiegała zgodnie z poniższym porządkiem obrad: 

1) Otwarcie obrad. 

2) Przedstawienie porządku obrad. 

3) Przyjęcie protokołu: 

a) Nr VIII/24 z sesji Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 27 listopada 2024 r., 

b) Nr IX/24 z sesji Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 19 grudnia 2024 r. 

4) Sprawozdanie z realizacji wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem gminy Trzcianka na lata 2023-2027. 

5) Sieć przedszkoli w gminie Trzcianka - stan i planowane zmiany. 

6) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu Oddziałowi 

Żłobkowemu w Gminnym Przedszkolu Nr 1 w Trzciance. 

7) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Oddziału Żłobkowego  

w Gminnym Przedszkolu Nr 4 w Trzciance oraz nadania mu statutu. 

8) Projekt uchwały w sprawie nadania statutu II Oddziałowi Żłobkowemu w Gminnym 

Przedszkolu Nr 4 w Trzciance.  

9) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały budżetowej na 2025 rok. 

10) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Trzcianka na lata 2025-2040. 
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11) Projekt uchwały w sprawie zasięgnięcia opinii Komendanta Wojewódzkiego Policji  

w Poznaniu o zamiarze rozwiązania Straży Miejskiej Trzcianki. 

12) Projekt uchwały w sprawie regulaminu Hali Sportowo-Widowiskowej w Trzciance. 

13) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela 

nieruchomości. 

14) Projekt uchwały w sprawie zgody na przedłużenie umowy dzierżawy. 

15) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości (działka  

o nr ewid. 2661). 

16) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości (działka  

o nr ewid. 502). 

17) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Młodzieżowej Rady 

Gminy Trzcianka i nadania jej statutu. 

18) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia gminy Trzcianka do realizacji Programu 

„Opieka wytchnieniowa” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego - edycja 2025. 

19) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

20) Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z 16 grudnia 2024 r. z kontroli inwestycji budowy 

remizy strażackiej OSP w Nowej Wsi. 

21) Informacja Burmistrza Trzcianki z działalności w okresie między sesjami. 

22) Informacja Przewodniczących Komisji z prac komisji stałych między sesjami. 

23) Informacja o pismach adresowanych do Rady. 

24) Interpelacje, wnioski i zapytania radnych oraz sołtysów. 

25) Zamknięcie obrad. 

Ad 3) Przyjęcie protokołu: 

3a) Nr VIII/24 z sesji Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 27 listopada 2024 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Nr VIII/24 z sesji Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 27 listopada 2024 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof 

Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz 

Łuczak, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold 

Putyrski 
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NIEOBECNI (4) 

Robert Matkowski, Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej 

Walkowiak. 

Protokół Nr VIII/24 z sesji Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 27 listopada 2024 r. został 

przyjęty.  

3b) Nr IX/24 z sesji Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 19 grudnia 2024 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Nr IX/24 z sesji Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 19 grudnia 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof 

Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz 

Łuczak, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold 

Putyrski 

BRAK GŁOSU (1) 

Łukasz Michał Walkowiak 

NIEOBECNI (3) 

Robert Matkowski, Piotr Ratajczak, Marcin Andrzej Walkowiak.  

Protokół Nr IX/24 z sesji Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 19 grudnia 2024 r. został 

przyjęty.  

Ad 4) Sprawozdanie z realizacji wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy Trzcianka na lata 

2023-2027. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski poinformował, że uchwałę  

w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy 

Trzcianka na lata 2023-2027 Rada Miejska Trzcianki podjęła 30 marca 2023 r. Dodał, że 

jest to program na lata 2023-2027. Poprosił Burmistrza Trzcianki o krótkie sprawozdanie 

z realizacji ww. Programu.  
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- Burmistrz Trzcianki Krzysztof Jaworski przedstawił sprawozdanie posługując się 

prezentacją, zwracając uwagę, że te zasoby, z każdym rokiem, się zmieniają. 

Poinformował, że gmina posiada łącznie 304 lokale komunalne: 123 lokali w budynkach 

będących własnością gminy, 181 lokali w 69 budynkach wspólnot mieszkaniowych, w tym 

229 z umową o najmie i 70 mieszkań socjalnych. W dalszej części mówił o potrzebach 

remontowych w celu poprawy stanu technicznego (15 lokali), których wartość jest 

oszacowana na 1,1 mln zł. 

Burmistrz K. W Jaworski przypomniał, że w ubiegłym roku pracowała Komisja 

Mieszkaniowa, która rozpatrzyła 143 wnioski o przydział lokalu. Pozytywnie 53 wnioski. 

Obecnie na liście uprawnionych do lokalu znajduje się 30 rodzin do najmu komunalnego, 

44 rodziny do najmu socjalnego i 22 rodziny do zamiany mieszkania. Od tego momentu 

wpłynęły kolejne 23 wnioski.  

Mówiąc o zadaniach modernizacyjnych i inwestycyjnych wspomniał o realizacji 

termomodernizacji budynku Żeromskiego 10A, która ma być zakończona we wrześniu 

2025 r., a następnie o realizacji dwóch bloków komunalnych, których termin oddania do 

użytku to październik 2025 r. Odnosząc się do innych zadań w zakresie gospodarowania 

zasobami mieszkaniowymi gminy wspomniał o rozbiórce budynku przy ul. Żeromskiego 8 

i planowanej budowę tzw. woonerfu, czyli połączenia ul. Prostej z ul. Konopnickiej ulicą 

jednokierunkową. W drugą stronę będzie wykorzystywana ul. Kręta. Do toczących się 

zadań należy również rozbiórka budynku przy ul. Chełmońskiego 10, przy którym 

uzyskano pozwolenie na budowę nowego parkingu, ale nie ma jeszcze środków 

finansowych. W programie jest również rozbiórka budynku przy ul. W. Stwosza 12.  

Kolejnym punktem informacji były działania Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej. 

Burmistrz wyjaśnił, że zgodnie z ustawą TTBS funkcjonuje również jako SIM i może 

korzystać z różnych możliwości. Poinformował o działaniach SIM KZN Wielkopolska, 

którego gmina jest udziałowcem, związanych z budową budynku wielorodzinnego  

w Białej przy ul. Górne Podwórze. Finansowanie tej inwestycji będzie odbywać się 

głównie ze środków rządowych. Krótko przedstawił nowe inwestycje mieszkaniowe na 

os. Leśnym w Trzciance możliwe do realizacji przez TTBS. Działka na oś. Leśnym ma 

być przekazana jako odszkodowanie za teren przy ul. Żeromskiego, będący własnością 

TTBS, a którym ma przebiegać łącznik między ul. Żeromskiego a Rzemieślniczą. 

Miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego przewiduje zabudowę wielorodzinną 

w tym miejscu.  

Kończąc poinformował o możliwościach rozwoju budownictwa przy jeziorze Okunie.  

 

- Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski poinformował radnych, że 

prezes Zarządu TTBS pan T. Sielicki bardzo merytorycznie i szczegółowo przedstawił 

informacje o działaniach spółki na posiedzeniu Komisji Gospodarczej podczas ponad 

dwugodzinnej prezentacji. Poprosił prezesa TTBS o krótką prezentację planów spółki.   
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- Prezes TTBS T. Sielicki przedstawiając się radnym poinformował, że od lipca 2024 r. 

pełni funkcję prezesa Zarządu TTBS i przedstawił krótko swoją karierę zawodową oraz 

ukończone szkoły. Na początku uspokoił radnych, że sytuacja finansowa spółki jest 

dobra, spółka stoi na solidnych podstawach i nic niepokojącego się nie dzieje. Na 

bieżąco są realizowane zobowiązania. Spółka nie generuje tak dużych zysków, aby 

samodzielnie realizować duże przedsięwzięcia, ale można myśleć o planach 

rozwojowych. Zwrócił szczególną uwagę, że myśląc o planach rozwojowych należy 

pamiętać o posiadanych zasobach. Wspomniał o spotkaniu z mieszkańcami bloków, 

które są w zasobach własnościowych TTBS, a niektóre z nich mają już koło dwudziestu 

lat i się zdegradowały.  Mieszkańcy oczekują remontów, termomodernizacji, bo od 

dwudziestu lat płacą czynsz. Wspomniał o zleceniu dokumentacji na cztery budynki 

TTBS dodając, że chciałby, aby to było priorytetem, ale również podejmując działania  

w sprawie budowy nowych budynków. Zwrócił uwagę, że nabór na mieszkania SIM 

budowane w Białej będzie wskaźnikiem zapotrzebowania na mieszkania budowane 

przez TTBS. Mieszkania budowane przez TTBS są mniej atrakcyjne niż komunalne.  

Kontynuując informował o zarządzaniu zasobami gminy, na podstawie zawartej umowy, 

przeprowadzonych remontach w ubiegłym roku i koniecznych do wykonania, zgodnie  

z opracowanymi kosztorysami. Wyjaśnił również, że kolejnym pionem działalności spółki 

jest zarządzanie wspólnotami mieszkaniowymi. Będą podejmowane działania, aby 

zarządzanych wspólnot było jeszcze więcej.  

Na zakończenie prosił o pytania, zaprosił do spółki, gdzie może odpowiedzieć na ważne 

zagadnienia czy wyjaśnić jakieś sytuacje. Wspomniał o przekazanej prezentacji, którą 

przedstawił na Komisji Gospodarczej i prosił o pytania, jeżeli takie się nasuną, również 

poza sesją.  

 

- Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski potwierdził opublikowanie 

radnym prezentacji i zachęcał do zadawania pytań Burmistrzowi Trzcianki i Prezesowi 

TTBS sp. z o.o. w Trzciance. W związku z brakiem pytań zakończył punkt 4.  

Ad 5) Sieć przedszkoli w gminie Trzcianka - stan i planowane zmiany. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Burmistrz Krzysztof Jaworski przypomniał, że nie tak dawno, podczas sesji, 

prezentowano stan oświaty w gminie Trzcianka i są to nadal aktualne informacje. Zwrócił 

uwagę, że zdiagnozowano pewne potrzeby. Realizowane są działania na terenie 

Oddziałów Przedszkolnych w Szkoły Podstawowej Nr 2, które wynikają z konieczności 

dostosowania do obowiązujących przepisów p. poż. Podejmowane są niejednokrotnie też 

działania wynikające z decyzji Państwowej Inspekcji Sanitarnej dotyczące szkół czy 

przedszkoli. Podobne wyzwania dostosowania warunków, jakie realizowane są w SP  

Nr 2, czekają gminę w innych jednostkach, gdzie taka działalność jest prowadzona. 

Najmniej dostosowane są oddziały zamiejscowe, więc należy przewidzieć pewna 
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strategie działania. Planuje się zaproponować rodzicom dzieci lepsze warunki opieki, 

dłuższy czas opieki oraz związane z tym dowozy do miejsc, gdzie warunki są dużo 

lepsze. Dziewięciogodzinna opieka jest bardziej komfortową formą, jak i oczekiwaną 

przez rodziców. Dodał, że chcieliby przekonać rodziców, aby korzystali z przedszkoli  

w macierzystych jednostkach, a nie zamiejscowych, gdzie opieka jest lepsza, ale  

z zapewnieniem dowozów. Już były wstępne konsultacje na komisji merytorycznej. 

Ostateczne decyzje będą należały do Rady. takie oddziały są w Nowej Wsi, Runowie  

i Stobnie. Szkoła w Łomnicy mogłaby już od września przejąć dzieci z Oddziału  

w Stobnie. Szkoła w Siedlisku jeszcze nie jest na ten czas gotowa.  

Mówiąc o planach stwierdził, że chcieliby zaproponować zmianę obwodów. 

Poinformował, że są możliwości pozyskania środków z Krajowego Planu Odbudowy 

kierowanych na miejsca opieki nad dziećmi do lat trzech, czyli żłobki. Finansowanie jest 

w 100% ale bez VAT, więc ok. 80%, a daje to możliwości stworzenia nowych miejsc 

opieki nad dziećmi. Obecnie posiadamy 60 miejsc, w trzech oddziałach, w żłobkach 

publicznych. Wyjaśnił, że przedstawione kolejne trzy uchwały porządkują stan prawny, 

ale niewiele zmieniają. Dodał, że w ostatnim roku urodziło się 148 dzieci, w poprzednim 

171, czyli do żłobków mogłoby potencjalnie trafić w dwóch rocznikach, ok. 300 dzieci,  

a miejsc, łącznie z prywatnymi miejscami opieki, jest niespełna 100. Zwrócił uwagę, że 

jeżeli będzie taka wola to może wrócą do realizacji oddziału żłobkowego w GP Nr 3.  

 

- Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski potwierdził, że temat oświaty 

był na sesji październikowej i kontynuowane na wtorkowej Komisji Oświaty, Sportu  

i Spraw Społecznych, a działania, o których wspomniał Burmistrz są podejmowane.  

  

- Przewodniczący Komisji Oświaty, Sportu i Spraw Społecznych Wiesław Natkaniec 

potwierdził, że Komisja wizytowała Oddział Przedszkolny w Stobnie, a następnie spotkała 

się w Szkole Podstawowej w Łomnicy. Mimo zadbania i starania się o dobre warunki  

w Przedszkolu w Stobnie, Komisja oceniła, że dużo lepsze warunki są w SP w Łomnicy. 

Komisja popiera propozycję przeniesienia dzieci z Oddziału w Stobnie do SP w Łomnicy, 

jeżeli rodzice wyrażą na to zgodę. Dodał, że należy kontynuować prace nad 

optymalizacją w placówkach oświatowych i rozwojem naszej oświaty.  

Odnośnie informacji dotyczących żłobków zwrócił uwagę, że od kiedy są radnymi starają 

się powiększać liczbę miejsc z żłobkach, choć idzie to mozolnie i tak jest lepiej i należy 

iść tą drogą. 

Ad 6) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu 

Oddziałowi Żłobkowemu w Gminnym Przedszkolu Nr 1 w Trzciance. 

W dyskusji wzięli udział: 



8 

 

- Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski przedstawił opinie komisji, jak 

w załączniku nr 6. 

 

- Burmistrz Krzysztof Jaworski wyjaśnił, że ta i dwie kolejne uchwały porządkują stan 

faktyczny, ilość dzieci w Oddziałach, nazewnictwo tych oddziałów, jak również stanowią  

o zasadach rekrutacji, która lada moment ruszy, a która opiera się o wskazane  

w uchwałach kryteria.  

 

Radni nie mieli uwag.  

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu Oddziałowi 

Żłobkowemu w Gminnym Przedszkolu Nr 1 w Trzciance. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof 

Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz 

Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold 

Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Ratajczak. 

Uchwała Nr XI/102/25 Rady Miejskiej Trzcianki zmieniająca uchwałę w sprawie nadania 

statutu Oddziałowi Żłobkowemu w Gminnym Przedszkolu Nr 1 w Trzciance została 

podjęta. Uchwała – załącznik nr 7. 

Ad 7) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia 

Oddziału Żłobkowego w Gminnym Przedszkolu Nr 4 w Trzciance oraz 

nadania mu statutu. 

 

 - Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski przedstawił opinie komisji jak 

w załączniku nr 8. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Oddziału Żłobkowego  

w Gminnym Przedszkolu Nr 4 w Trzciance oraz nadania mu statutu. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof 

Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz 

Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold 

Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

NIEOBECNI (1) Piotr Ratajczak. 

 

Uchwała Nr XI/103/25 Rady Miejskiej Trzcianki zmieniająca uchwałę w sprawie 

utworzenia Oddziału Żłobkowego w Gminnym Przedszkolu Nr 4 w Trzciance oraz 

nadania mu statutu została podjęta. Uchwała – załącznik nr 9.   

Ad 8) Projekt uchwały w sprawie nadania statutu II Oddziałowi 

Żłobkowemu w Gminnym Przedszkolu Nr 4 w Trzciance. 

 

- Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski przedstawił opinie komisji jak 

w załączniku nr 10. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie nadania statutu II Oddziałowi Żłobkowemu w Gminnym 

Przedszkolu Nr 4 w Trzciance. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof 

Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz 

Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold 

Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Ratajczak. 
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Uchwała Nr XI/104/25 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie nadania statutu II Oddziałowi 

Żłobkowemu w Gminnym Przedszkolu Nr 4 w Trzciance została podjęta. Uchwała – 

załącznik nr 11. 

Ad 9) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały 

budżetowej na 2025 rok. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski poinformował, że radnym 

przekazano w dniu dzisiejszym pismo w sprawie poprawek do uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwały budżetowej na 2025 rok oraz zmieniającej uchwałę 

zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Trzcianka na 

lata 2025 – 2040. Pismo FN.3021.2.2025.IZ z 6.02.2025 r. stanowi załącznik nr 12. 

Poinformował również, że o głos w tym punkcie wnioskowała Pani Nauczyciel i Rodzic ze 

Szkoły Podstawowej w Rychliku.  

 

- Pracownik i Rodzic Dziecka ze Szkoły Podstawowej w Rychliku zabrała głos w sprawie 

boiska krytego. W swojej wypowiedzi odniosła się do miejsca, w którym dotychczas 

odbywają się zajęcia wychowania fizycznego, a które jest jednocześnie salą sportową, 

aulą, w której odbywają się wszystkie oficjalne spotkania szkoły, uroczystości  

i przedstawienia, korytarzem, na którym spędzają przerwy uczniowie, świetlicą szkolną, 

ale również holem, na którym przebierają się dzieci przyprowadzane i odbierane  

z przedszkola.  W miarę możliwości pogodowych zajęcia wychowania fizycznego 

odbywają się na dworze, a w innych przypadkach na holu szkoły. Przedstawiła 

negatywne strony takiej sytuacji. Zasygnalizowała również brak szatni czy miejsca na 

przebieranie.  

Podkreśliła potrzebę budowy sali sportowej w Rychliku wyjaśniając, że rozwiąże to 

wszystkie niedogodności przedstawione wcześniej, jak również podniesie jakość życia 

mieszkańców Rychlika, dla których zapewne będzie dostępna. Na zakończenie 

skierowała się z prośbą do radnych o poparcie tego projektu budowy sali sportowej  

w Rychliku. 

 

- Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski przedstawił opinie komisji do 

projektu uchwały, który przekazano w materiałach na sesję, jak w załączniku nr 13.  

 

- Burmistrz Krzysztof Jaworski omawiając zaproponowane zmiany uchwały budżetowej 

wyjaśnił, że zaproponowano zmiany wynikające z funkcjonowania placówek oświatowych 

(wprowadzane są środki na doskonalenie zawodowe nauczycieli, środki na rachunek 

dochodów własnych zgromadzone w ubiegłym roku przez szkoły, zmiany na wnioski 

dyrektorów placówek). Ponadto dostosowuje się środki z Polskiego Ładu na inwestycjach 
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w infrastrukturę komunalną, głównie na inwestycji w ul. Sobieskiego, za którą ostatnia 

płatność nastąpi w przyszłym roku. Zaproponowano również zwiększenie dotacji dla 

Spółek Wodnych o 15 000 zł poprzez przeniesienie środków z usług melioracyjnych. 

Kolejna propozycja związana jest z konkursem Pięknieje Wielkopolska Wieś. Planowano 

złożyć trzy wnioski, ponieważ kosztorysy tych zadań są duże najprawdopodobniej będzie 

złożony jeden wniosek i będzie on dotyczył Sołectwa Biernatowo. W tym celu należy 

zwiększyć wartość środków z budżetu do wartości środków z kosztorysu i proponuje się 

zwiększenie o 85 000 zł. Może uda się pozyskać kwotę 70 000 zł. Zaproponowano 

przeniesienie tej kwoty z budowy ścieżki rowerowej, gdzie jest zawarta umowa na kwotę 

niższą niż zapisana w budżecie oraz ze środków na modernizację bazy oświatowej 

 w SP w Siedlisku i SP Nr 1.  

W dalszej części wypowiedzi przedstawił autopoprawki zaproponowane w piśmie 

FN.3021.2.2025.IZ z 6.02.2025 r. (załącznik nr 12). Poprawki dotyczyły: 

1) zmiany sposobu zapisania kwoty w uchwale budżetowej dotacji celowej Powiatu 

Czarnkowsko-Trzcianeckiego na funkcjonowanie Hali Sportowo-Widowiskowej; 

2) zmniejszenia wydatków na utrzymanie boisk o 20 000 zł i przeznaczenie na zakup 

agregatu do ciągniczka do koszenia trawy na boiskach;  

3) zwiększenia dochodów o 3 893 057,37 zł w wyniku pozyskania dotacji na 

przebudowę ul. Rzemieślniczej wraz z budową drogi łączącej ul. Żeromskiego  

z ul. Rzemieślniczą; 

4) budowy boiska wielofunkcyjnego wraz z zadaszeniem przy SP w Rychliku, na 

którą w ubiegłym roku ogłoszono przetarg.  

Mówiąc o czwartej poprawce, Burmistrz wyjaśnił, że po przeprowadzonych negocjacjach 

oferty przetargowe nadal odbiegają od środków własnych. Stąd zaproponowano, aby 

środki w kwocie 245 000 zł zabezpieczyć na sfinansowanie tej inwestycji, a źródłem 

finansowania byłyby środki zdjęte z zadania środki niezakontraktowane na modernizację 

bazy oświatowej SP w Siedlisku i SP Nr 1. Na to zadanie pozyskano środki zewnętrzne 

stąd pozostały środki własne, a zadania w planowanych zakresach zostały wykonane. 

Poinformował również o możliwościach pozyskania potencjalnych dofinansowań. 

Wspomniał również o porozumieniu z jedną z trzcianeckich firm, która deklaruje wsparcie 

finansowe tej inwestycji kwotą 25 000 zł, podobnie wsparcie inwestycji deklaruje dyrektor 

SP w Rychliku.  

 

- Radna Dorota Barczak pytała o ilość godzin lekcyjnych wychowania fizycznego  

w SP w Rychliku uzyskując informację od dyrektora SP w Rychliku, że 25 godzin 

tygodniowo.  

 

- Radny Łukasz Bagrowski dziękując za aplikowanie o środki z Ministerstwa Sportu, jako 

mieszkaniec Rychlika i absolwent tej szkoły, podkreślił swoje przywiązanie i znajomość 

realiów Szkoły oraz podkreślił potrzebę i zasłużenie Szkoły w Rychliku na tę inwestycję. 

Prosił radnych o akceptacje proponowanych zmian budżetowych i poparcie tej inicjatywy.  
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- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Kęciński zwrócił uwagę, że na to zadanie 

zaplanowano jakieś środki w budżecie, odbył się jakiś przetarg i w związku z tym pytał 

czy od tej pory na wszystkie inwestycje w gminie, równie ważne jak sala gimnastyczna  

w Rychliku, standardem będzie dokładanie do każdej inwestycji środki przesuwane  

z innych miejsc?  

 

- Radny Maciej Kubacki zgodził się z wypowiedzią przedmówcy oraz podkreślił, że 

przytaczane problemy dot. zajęć wychowania fizycznego są problemami od pokoleń  

i będzie możliwość wyrównania szans dzieci szkół wiejskich z miejskimi.  

 

- Przewodnicząca Komisji Środowiska i Rozwoju Wsi Janina Kamińska, po uzyskaniu 

informacji od pani Dyrektor, że SP w Rychliku opiekuje się 132 dziećmi, apelowała do 

radnych, aby podjęli decyzję, aby każdy sobie odpowiedział na pytanie czy zwracają 

pozyskane 2 mln zł czy dokładają ze środków własnych gminy. Podkreśliła, że wszędzie 

są duże potrzeby, ale dzisiaj radni muszą podjąć decyzję o tej inwestycji.  

 

- Radny Robert Matkowski pytał o zakres inwestycji związany z przebiciem  

z ul. Żeromskiego do ul. Rzemieślniczej, czy w tej kwocie będzie realizowana również   

ul. Rzemieślnicza? Przypomniał, że o ile pamięta, decyzja w sprawie boiska w Rychliku 

została podjęta na sesji grudniowej. Dodał, że dzisiaj dokładamy tylko środki, ale od lat 

nie ma większych inwestycji bez dokładania środków. Decyzję podjęto w grudniu 

uchwalając budżet.  

 

- Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski zwrócił uwagę, że głosowanie 

grudniowe było inne, a dzisiaj radni są w innej sytuacji i zapewne nie ma na sali osoby, 

która stwierdzałaby, że boisko nie powinno powstać. Natomiast ma wątpliwości związane 

z realizacją innych zadań. Gratulując pozyskania blisko 4 mln zł na realizację zadania 

drogowego – przebicie ul. Rzemieślnicza-Kombud – ul. Żeromskiego, zwrócił uwagę, że 

jest to tylko 50% wartości zadania. Po podpisaniu umowy na dofinansowanie będzie  

12 miesięcy na realizację zadania. Realizując zadanie drogowe należałoby wymienić 

istniejące w tej drodze sieci kanalizacyjne, co nie jest skalkulowane w tej kwocie i trzeba 

będzie dołożyć ze środków własnych.  

Radny W. Putyrski skierował pytanie, czy poza zaciągnięciem kredytu Burmistrz widzi 

inne możliwości sfinansowania tego zadania.   

 

- Burmistrz Krzysztof Jaworski odpowiadając na pytania między innymi wyjaśnił zakres 

realizacji przebicia drogowego od ul. Żeromskiego do ul. Rzemieślniczej i dalej do  

ul. Dąbrówki, który obejmuje również ciągi pieszo-rowerowe. Zakres prac drogowych 

będzie podobny jak na ul. Dąbrówki, a kwota zadania to 8 mln zł. Zakres nie obejmuje 
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zadań, których życzyłby sobie ZIK, niemniej są one zasadne i należałoby wymienić sieci 

jako roboty dodatkowe, za co również należy zapłacić. Zwrócił uwagę, że trudno 

przewidzieć ostateczny wymiar kosztów. Dodał, że na sesji marcowej zaproponują 

rozwiązanie dot. finansowania.  Inwestycja zakończy się w przyszłym roku, czyli dwa lata 

budżetowe. Wyjaśnił między innymi, że planują wprowadzić środki głównie z nadwyżki 

budżetowej, a nie zwiększać zadłużenia.   

 

- Radny Mariusz Łuczak poparł wypowiedzi niektórych radnych, podając za przykład SP 

w Łomnicy apelował, aby dać szanse i stworzyć możliwości, aby w Rychliku powstała 

sala sportowa i dzieci miały podobne warunki. Apelował o głosowanie za.  

 

- Radna Ewa Maria Bogacz potwierdziła, że wszyscy obecni są za tym, aby wszystkim 

dzieciom było jak najlepiej, dlatego dzisiaj oddane głosy będą głosami serca albo 

rozumu. Wspomniała również o konieczności zadbania o bezpieczeństwo dzieci 

uczęszczających do SP Nr 2.  

 

- Radny Wincenty Seweryn Kilian wyraził poparcie dla projektu budowy boiska 

sportowego w Rychliku. Zwrócił uwagę na dowozy i trudności z tym związane.  

 

- Przewodniczący Komisji Oświaty, Sportu i Spraw Społecznych Wiesław Natkaniec 

zwrócił uwagę, że w ostatnich kilku czy kilkunastu latach jest dość dużo takich inwestycji 

„sportowych”, choć jeszcze czeka budowa sztucznego boiska na OSiR czy budowa sali 

gimnastycznej przy SP Nr 1. Podkreślił, że dzieje się również dużo w drogownictwie, ale 

wszystkiego nie da się zrobić i potrzeba czasu.  

 

- Radny Łukasz Michał Walkowiak w swojej wypowiedzi wspomniał o potrzebie budowy 

boiska ze sztuczną nawierzchnią. Wyraził nadzieję boisko zadaszone w Rychliku ułatwi 

pracę nauczycielom, pomoże w rozwoju dzieci, szerszego udziału w zawodach 

sportowych, ułatwi naukę szczególnie gier zespołowych.  

 

- Radny Robert Matkowski pytał o utrzymywanie boiska zadaszonego, kto będzie ponosił 

koszty czy utrzymanie spadnie na dyrektora szkoły, czy w jakiś sposób gmina będzie 

ponosiła koszty utrzymania.  

 

- Burmistrz Krzysztof Jaworski odpowiadając na pytanie radnego R. Matkowskiego 

wyjaśnił, że utrzymanie obiektu będzie w gestii szkoły, jednocześnie zwiększą się koszty 

SP w Rychliku, bo będzie utrzymywała dwa obiekty. Niemniej koszty będą pokrywane  

z dotacji przekazywanej przez gminę, a jej wysokość wynika z kosztów ponoszonych na 

placówki gminne. Odpowiadając radnemu Ł. Walkowiakowi wyjaśnił, że na wrzesień 
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zaplanowano uchwalenie wieloletniego planu inwestycyjnego, w którym zaproponuje 

tego typu inwestycję, a decyzja będzie należała do Rady.  

 

- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Krzysztof Grzyśnik odniósł się do 

propozycji zmniejszenia o 20 000 zł środków na utrzymanie boisk sportowych i bieżni. 

Przypomniał, że na Komisji Gospodarczej, jak i następnie na sesji budżetowej radni 

uznali, że kwota na utrzymanie boisk nie jest wystarczająca i radni zwiększyli ją o 25 000 

zł. Obecnie Burmistrz proponuje wrócenie do stawki pierwotnej. Proponował znaleźć te 

20 000 zł na kosiarkę z innego źródła.  

 

- Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski pytał o zmniejszenie  

o 245 000 zł, które pochodzą z modernizacji bazy oświatowej SP w Siedlisku i SP Nr 1, 

wcześniej zmniejszono 22 150 zł, czyli razem blisko 270 000 zł. Dodał, że na wtorkowym 

spotkaniu Komisji Oświaty padło stwierdzenie, że Szkoła w Siedlisku jest najdroższą 

szkołą, bo między innymi brak termomodernizacji. Pytał czy tych środków nie można było 

wykorzystać na termomodernizację, aby nie była to najdroższa szkoła w gminie.  

 

- Burmistrz Krzysztof Jaworski wyjaśnił, że są to środki, które nie są zakontraktowane 

umową, która została już sfinalizowana, bo usługa została wykonana. Zakres prac 

termomodernizacyjnych obejmował budynek A SP w Siedlisku. Na dalszą część szkoły 

będzie prośba o zabezpieczenie wkładu własnego, w momencie pozyskania środków  

z Krajowego Planu Odbudowy. Te środki mogą być wykorzystane zgodnie z propozycją, 

na wkład własny, jak również na każdy inny cel. Dodał, że są plany dalszej 

termomodernizacji Szkoły w Siedlisku. Kwestia zakupu agregatu do ciągnika, do 

koszenia trawy wynikła w ostatnich dniach. Te środki są przesuwane z utrzymania boisk 

na utrzymanie boisk tylko na zakup sprzętu, a nie zakup usługi.  

 

- Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski prosił o głosowanie poprawek 

zgłoszonych przez Burmistrza 6.02.2025 r.: 

  

Głosowano w sprawie: 

1) w dziale 926 rozdział 92601 przenosi się dochody w kwocie 200 000,00 zł z § 2320 do 

§ 2710 oraz wydatki w kwocie 200 000,00 zł między paragrafami w dziale 750 rozdział 

75023, zmiana rodzaju finansowania z porozumień na zadania własne, zgodnie  

z uchwałą Rady Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Trzcianka w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na bieżące 

funkcjonowanie  Hali Sportowo – Widowiskowej w Trzciance; w związku z tymi zmianami 

dodaje się kolejny punkt w § 1 uchwały w brzmieniu: „8) załącznik Nr 5 do uchwały 

budżetowej dotyczący dochodów i wydatków w zakresie zadań realizowanych w drodze 
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umów lub porozumień z innymi jednostkami samorządu terytorialnego, otrzymuje 

brzmienie, jak w załączniku Nr 7 do niniejszej uchwały”; 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof 

Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz 

Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold 

Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Ratajczak. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały budżetowej na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof 

Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz 

Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold 

Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Ratajczak. 

Głosowano w sprawie: 

2) w dziale 926 rozdział 92601 zwiększa się dochody o kwotę 504 568,77 zł w § 6330  

z tytułu dotacji z budżetu państwa w programie OLIMPIA na zadanie pn. „Budowa boiska 

wielofunkcyjnego wraz z zadaszeniem o stałej konstrukcji przy Szkole Podstawowej  

w Rychliku, gm. Trzcianka” oraz zwiększa się wydatki na ww. zadanie o kwotę  

749 568,77 zł, z tego: 504 568,77 zł z dotacji, 245 000,00 zł ze środków własnych gminy, 

które pochodzą ze zmniejszenia w dziale 801 rozdział 80195 wydatków o kwotę 245 

000,00 zł na zadanie pn. „Modernizacja bazy oświatowej SP w Siedlisku oraz SP Nr 1  

w Trzciance” (środki własne gminy); 



16 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Łukasz Bagrowski, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn Kilian, Maciej Kubacki, Mariusz 

Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold 

Zbigniew Perski, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (1) 

Witold Putyrski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Dorota Barczak, Krzysztof Grzyśnik, Krzysztof Kęciński, Paulina Elżbieta Knap 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Ratajczak. 

Głosowano w sprawie: 

3) w dziale 600 rozdział 60016 zwiększa się o kwotę 3 893 057,37 zł dochody z tytułu 

przyznanych środków z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg (§ 6290) z przeznaczeniem 

na zadanie inwestycyjne pn. „Rozbudowa ul. Rzemieślniczej oraz budowa drogi gminnej 

łączącej ul. Żeromskiego z ul. Rzemieślniczą w Trzciance” (§ 6050); 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof 

Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz 

Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold 

Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Ratajczak. 

Głosowano w sprawie: 

4) w dziale 926 rozdział 92601 zmniejsza się wydatki o kwotę 20 000,00 zł w § 4300 na 

utrzymanie boisk sportowych i bieżni i przeznacza się na wydatki w § 4270 na remont 

sprzętu do koszenia na obiektach sportowych. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof 

Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz 

Łuczak, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold 

Putyrski, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Robert Matkowski 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Ratajczak. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały budżetowej na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof 

Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz 

Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold 

Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Ratajczak 

Uchwała Nr XI/105/25 Rady Miejskiej Trzcianki zmieniająca uchwałę w sprawie uchwały 

budżetowej na 2025 rok została podjęta. Uchwała – załącznik nr 14.  

Ogłoszono 20 minut przerwy. Po przerwie wznowiono obrady w punkcie 15.  

Ad 10) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Trzcianka na lata 2025-2040. 
 

W dyskusji wzięli udział: 
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- Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski przedstawił opinie komisji do 

projektu uchwały, jak w załączniku nr 15. Dodał, że również do tej uchwały Burmistrz 

przedstawił autopoprawki w piśmie ww.  

 

- Burmistrz Krzysztof Jaworski wyjaśnił, że wszystkie propozycje zmian w WPF są 

konsekwencją zaproponowanych zmian w uchwale budżetowej.  

 

Radni nie mieli uwag. Przystąpiono do głosowania poprawek do projektu uchwały.  

  

Głosowano w sprawie: 

Wprowadzenie zmian w projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Trzcianka na lata 2025 – 2040 w związku z wprowadzanymi 

zmianami w uchwale budżetowej na 2025 rok (załącznik Nr 1 - Prognoza finansowa). 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina 

Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec, 

Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Bagrowski, Janina Kamińska, Piotr Ratajczak. 

  

Głosowano w sprawie: 

Wprowadza się zmiany w załączniku Nr 2 – Wykaz przedsięwzięć: 1) „Modernizacja bazy 

oświatowej SP w Siedlisku oraz SP Nr 1 w Trzciance” – nakłady, limit 2025 i limit 

zobowiązań zmniejsza się o kwotę 245 000,00 zł; 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Paweł Iwanicki, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, 
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Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec, Ludwika 

Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Łukasz Michał Walkowiak, 

Marcin Andrzej Walkowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Grzyśnik 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Bagrowski, Janina Kamińska, Piotr Ratajczak. 

Głosowano w sprawie: 

Wprowadza się zmiany w załączniku Nr 2 – Wykaz przedsięwzięć: 2) „Budowa boiska 

wielofunkcyjnego wraz z zadaszeniem o stałej konstrukcji przy Szkole Podstawowej  

w Rychliku, gm. Trzcianka” - nakłady, limit 2025 i limit zobowiązań zwiększa się o kwotę 

749 568,77 zł. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, Paweł Iwanicki, 

Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, 

Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew 

Perski, Witold Putyrski, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Dorota Barczak, Krzysztof Grzyśnik, Krzysztof Kęciński 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Bagrowski, Janina Kamińska, Piotr Ratajczak. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Trzcianka na lata 2025-2040. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Paweł Iwanicki, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, 

Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec, Ludwika 
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Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Łukasz Michał Walkowiak, 

Marcin Andrzej Walkowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Grzyśnik 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Bagrowski, Janina Kamińska, Piotr Ratajczak. 

Uchwała Nr XI/106/25 Rady Miejskiej Trzcianki zmieniająca uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Trzcianka na lata 2025-2040 została podjęta. 

Uchwała – załącznik nr 16. 

Ad 11) Projekt uchwały w sprawie zasięgnięcia opinii Komendanta 

Wojewódzkiego Policji w Poznaniu o zamiarze rozwiązania Straży 

Miejskiej Trzcianki. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski odczytał opinie komisji, jak  

w załączniku nr 17.  

 

- Burmistrz Krzysztof Jaworski wyjaśnił, że uchwała inicjuje proces likwidacji i jest 

podejmowana w celu zasięgnięcia opinii Komendanta Wojewódzkiego Policji. Wyjaśnił, 

że przeprowadzono sześć postępowań konkursowych na stanowisko komendanta straży, 

bez pozytywnego rozstrzygnięcia. Obecnie straż miejska składa się z trzech osób, dwóch 

strażników i jednego pracownika administracyjnego. 

 

- Radny Robert Matkowski w swoim wystąpieniu podkreślił przede wszystkim, że Straż 

Miejska Trzcianki od dłuższego czasu nie była odpowiednio dotowana, aby mogła 

spełniać swoje zadania. Dyskusje o likwidacji straży miejskiej toczyły się już  

w poprzednich kadencjach. Zaznaczył, że dwa-trzy etaty to mało, aby dobrze spełniała 

swoją rolę. Należałoby dołożyć 500-600 tys. do budżetu, aby zatrudnić 5-6 strażników, 

doposażyć, aby to dobrze funkcjonowało. Jest to element bezpieczeństwa, ale nie ma na 

to środków w budżecie. Prosił radnych o podjęcie tego pierwszego kroku podejmując 

uchwałę.  

 

Innych głosów nie był. Projekt poddano pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zasięgnięcia opinii Komendanta Wojewódzkiego Policji  

w Poznaniu o zamiarze rozwiązania Straży Miejskiej Trzcianki. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina 

Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec, 

Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Bagrowski, Janina Kamińska, Piotr Ratajczak. 

Uchwała Nr XI/107/25 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie zasięgnięcia opinii 

Komendanta Wojewódzkiego Policji w Poznaniu o zamiarze rozwiązania Straży Miejskiej 

Trzcianki została podjęta. Uchwała – załącznik nr 18. 

Ad 12) Projekt uchwały w sprawie regulaminu Hali Sportowo - 

Widowiskowej w Trzciance. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski przedstawił opinie komisji, jak 

w załączniku nr 19.  

 

- Zastępca Burmistrza Trzcianki Wioletta Szukajło poinformowała radnych, jakie drobne 

nieścisłości zauważono w projekcie uchwały i chcieliby dokonać poprawek. Dodała, że 

regulamin jest bardzo ogólny, aby z każdą drobna zmianą nie kierować się do Rady 

Miejskiej, jak również niewiele różni się od dotychczas obowiązującego regulaminu. 

Cennik i drobniejsze sprawy będą uregulowane zarządzeniem burmistrza. Wyjaśniła, 

jakie dokładnie dwie autopoprawki zaproponują do regulaminu w § 4 ust. 1 oraz § 6.  

 

- Radna Dorota Barczak pytała, kto będzie egzekwował przestrzeganie tego regulaminu?  

 

- Zastępca Burmistrza Trzcianki Wioletta Szukajło odpowiedziała, że pracownicy 

zatrudnieni w Hali, referat Promocji Urzędu Miejskiego, który będzie odpowiadał za 

administrowanie tym obiektem.  

Odpowiadając przewodniczącemu Rady Miejskiej W. Putyrskiemu wyjaśniła, że na hali 

są również odpowiednie maty, które zabezpieczają podłogę na innych imprezach  

i wówczas zakazy pewne nie obowiązują. Regulamin dotyczy płyty sportowej.  
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Innych głosów nie było. Przegłosowano poprawki do projektu uchwały.  

  

Głosowano w sprawie: 

W § 4. ust. 1 skreśla się zdanie drugie: "Rezerwacji należy dokonywać poprzez 

elektroniczny system rezerwacji dostępny na stronie trzcianka.pl” i w to miejsce 

wprowadza nowe zdanie "Regulamin rezerwacji dostępny będzie na stronie 

trzcianka.pl.". 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina 

Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec, 

Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Bagrowski, Janina Kamińska, Piotr Ratajczak. 

Głosowano w sprawie: 

W § 6. wykreśla się zapis: "zmiany regulaminowe oraz do”, nowe brzmienie § 6: 

"Administrator Hali zastrzega sobie prawo do odmowy wynajmu obiektu  

w uzasadnionych przypadkach.". 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina 

Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec, 

Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Bagrowski, Janina Kamińska, Piotr Ratajczak. 

 Głosowano w sprawie: 



23 

 

Projekt uchwały w sprawie regulaminu Hali Sportowo - Widowiskowej w Trzciance. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina 

Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec, 

Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Bagrowski, Janina Kamińska, Piotr Ratajczak. 

Uchwała Nr XI/108/25 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie regulaminu Hali Sportowo-

Widowiskowej w Trzciance została podjęta. Uchwała – załącznik nr 20. 

Ad 13) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zastępca Burmistrza Trzcianki Wioletta Szukajło wyjaśniła powód zmiany uchwały.  

 

- Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski przedstawił opinie komisji, jak 

w załączniku nr 21. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina 

Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-
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Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin 

Andrzej Walkowiak 

BRAK GŁOSU (1) 

Robert Matkowski 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Bagrowski, Janina Kamińska, Piotr Ratajczak. 

 Uchwała Nr XI/109/25 Rady Miejskiej Trzcianki zmieniająca uchwałę w sprawie wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 

przez właściciela nieruchomości została podjęta. Uchwała – załącznik nr 22. 

Ad 14) Projekt uchwały w sprawie zgody na przedłużenie umowy 

dzierżawy. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski przedstawił opinie komisji, jak 

w załączniku nr 23.  

 

- Burmistrz Krzysztof Jaworski wyjaśnił, że umowa dotyczy działki, na której znajduje się 

szafka telekomunikacyjna. Dotychczasowa umowa dzierżawy wygasła i zgoda na dalszą 

dzierżawę, na czas nieoznaczony, należy do rady gminy.  

 

- Kierownik Referatu Planowania i Gospodarki Nieruchomościami Marcin Buśka prosił, 

aby w podstawie prawnej zmienić datę podjęcia uchwały XXXIII/231/09 i zamiast  

26 września 2009 zapisać 24 września 2009 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

W podstawie prawnej zmienia się datę podjęcia uchwały XXXIII/231/09 zamiast  

26 września 2009 r. winno być 24 września 2009 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina 

Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec, 

Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 
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NIEOBECNI (3) 

Łukasz Bagrowski, Janina Kamińska, Piotr Ratajczak. 

Innych głosów nie było.   

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zgody na przedłużenie umowy dzierżawy. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina 

Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec, 

Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Bagrowski, Janina Kamińska, Piotr Ratajczak. 

Uchwała Nr XI/110/25 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie zgody na przedłużenie umowy 

dzierżawy została podjęta. Uchwała – załącznik nr 24. 

Ad 15) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości (działka o nr ewid. 2661). 

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski przedstawił opinie komisji, jak 

w załączniku nr 25. 

 

- Burmistrz Krzysztof Jaworski omówił projekt uchwały, wyjaśniając, że działka 

zlokalizowana jest w Dolince Miłości. Na etapie tworzenia dokumentacji, celem złożenia 

wniosku o dofinansowanie, procedowana dzisiaj działka była brana pod uwagę. 

Natomiast właściciele działki wówczas nie byli zainteresowani zamianą ani sprzedażą za 

cenę z wykonanego operatu szacunkowego.  Wyłączono ten teren z opracowania na 

etapie składania wniosku. Działka jest w ścisłym centrum Dolinek i warto byłoby ją 

zagospodarować. Obecnie jest to wola nabycia, a z decyzją zakupu ponownie zwrócą się 

do Rady. 

Burmistrz Krzysztof Jaworski na pytanie Przewodniczącego Rady Miejskiej Trzcianki 

Witolda Putyrskiego wyjaśnił, że w zaplanowanych środkach na wykupy nieruchomości 

nie ma w planach tej działki.  
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Innych uwag nie było. Projekt poddano pod głosowanie.   

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości (działka o nr 

ewid. 2661). 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina 

Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec, 

Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Bagrowski, Janina Kamińska, Piotr Ratajczak. 

 Uchwała Nr XI/111/25 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości (działka o nr ewid. 2661) została podjęta. Uchwała – załącznik nr 26. 

Ad 16) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości (działka o nr ewid. 502). 

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski przedstawił opinie komisji do 

projektu uchwały, który przekazano w materiałach na sesję, jak w załączniku nr 27.  

 

- Burmistrz Krzysztof Jaworski wyjaśnił, że działka jest zlokalizowana przy ul. 27 Stycznia 

w Trzciance, przy rzeczce. W planie miejscowym teren jest określony jako zabudowa 

mieszkaniowa. Działka obejmuje swoim zakresem również przyszłą drogę i przyszłą 

część mieszkaniową. Aby podzielić ją na działki mieszkaniowe gmina musi nabyć ten 

teren. Będzie proponowany zakup w ten sposób, aby w środkach na wykupy się  

zmieścić, np. w okresie dwóch lat. Pozwoli to na przygotowanie działek budowlanych do 

sprzedaży.  

 

Uwag nie było. Projekt poddano pod głosowanie.    

Głosowano w sprawie: 



27 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości (działka o nr 

ewid. 502). 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina 

Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec, 

Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Bagrowski, Janina Kamińska, Piotr Ratajczak. 

Uchwała Nr XI/112/25 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości (działka o nr ewid. 502) została podjęta. Uchwała – załącznik nr 28. 

Ad 17) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania 

Młodzieżowej Rady Gminy Trzcianka i nadania jej statutu. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski przedstawił opinie komisji, jak 

w załączniku nr 29.  

 

- Burmistrz Krzysztof Jaworski przypomniał, że to radni proponowali, aby Radzie 

Młodzieży przypisać przedstawiciela z Rady, jako opiekuna. Przepisy ustawowe 

przewidują takie sytuacje, natomiast wymagało to wprowadzenia takich zapisów do 

statutu Młodzieżowej Rady Gminy. W zapisach zaproponowano kryteria, jakie należy 

spełnić do wyboru opiekuna Rady i jakie zadania miałby do spełnienia. Opiekuna 

zaproponuje Rada Młodzieży, a Rada Miejska wybierze na kolejnej sesji. 

 

Radni nie mieli uwag.  

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Gminy 

Trzcianka i nadania jej statutu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 



28 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina 

Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec, 

Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Bagrowski, Janina Kamińska, Piotr Ratajczak. 

Uchwała Nr XI/113/25 Rady Miejskiej Trzcianki zmieniająca uchwałę w sprawie 

powołania Młodzieżowej Rady Gminy Trzcianka i nadania jej statutu została podjęta. 

Uchwała – załącznik nr 30. 

Ad 18) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia gminy Trzcianka do 

realizacji Programu „Opieka wytchnieniowa” dla Jednostek Samorządu 

Terytorialnego - edycja 2025. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski przedstawił opinie komisji, jak 

w załączniku nr 31. 

 

- Burmistrz Krzysztof Jaworski wyjaśnił, że jest to kontynuacja działań, na które CUS  

w Trzciance pozyskało środki na realizację programu Opieka Wytchnieniowa  

w wysokości przeszło 420 000 zł na realizację tego typu usług. Warunkiem wejścia do 

programu jest zgoda Rada, a następnie umowa z Wojewodą i przyznanie środków.  

 

Radni nie mieli uwag.  

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia gminy Trzcianka do realizacji Programu „Opieka 

wytchnieniowa” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego- edycja 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina 

Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec, 
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Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Bagrowski, Janina Kamińska, Piotr Ratajczak. 

Uchwała Nr XI/114/25 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie przystąpienia gminy Trzcianka 

do realizacji Programu „Opieka wytchnieniowa” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego 

- edycja 2025 została podjęta. Uchwała – załącznik nr 32. 

Ad 19) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski przedstawił opinie komisji, jak 

w załączniku nr 33. 

 

- Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Paweł Iwanicki przedstawił petycję 

mieszkańców, odpowiedź Burmistrza Trzcianki oraz przedłożony Radzie projekt uchwały.  

 

- Radny Robert Matkowski zwrócił uwagę, że mimo 70 podpisów pod petycją nie ma na 

sali żadnego przedstawiciela.  

 

- Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski wtrącił, że Rada nie podejmuje 

decyzji o drodze, której przedmiotem jest petycja, a przekazuje organowi 

wykonawczemu.  

 

- Radny Maciej Kubacki prosił o potwierdzenie, że przedmiotową uchwałą potwierdzają, 

że petycja powinna być zgłoszona do organu wykonawczego.  

 

- Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i petycji Paweł Iwanicki potwierdził, że jest to 

przekazanie petycji organowi wykonawczemu. Natomiast czy mieszkańcy powinni być na 

sesji jest kwestią drugorzędną.  

 

- Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski dodał, że autorem projektu 

miejscowego planu jest burmistrz i na tym etapie rada nie ma możliwości ingerencji  

w przygotowywanym projekcie planu.  

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina 

Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec, 

Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Bagrowski, Janina Kamińska, Piotr Ratajczak. 

Uchwała Nr XI/115/25 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie rozpatrzenia petycji została 

podjęta. Uchwała – załącznik nr 34. 

Ad 20) Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z 16 grudnia 2024 r. z kontroli 

inwestycji budowy remizy strażackiej OSP w Nowej Wsi. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Kęciński przedstawił sprawozdanie 

Komisji Rewizyjnej z kontroli budowy remizy strażackiej OSP w Nowej Wsi, które wraz  

z protokołem z kontroli radni otrzymali w materiałach na sesje.  

 

- Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski w związku z brakiem pytań 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu obrad.   

Ad 21) Informacja Burmistrza Trzcianki z działalności w okresie między 

sesjami. 

Pisemną informację o pracy między sesjami przekazano radnym wraz z materiałami na 

sesję.  

W dyskusji wzięli udział: 

- Burmistrz Krzysztof Jaworski uzupełniająco pisemną informację poinformował  

o odbywających się zebraniach wiejskich, jak i sprawozdawczych zebrań OSP. 

Poinformował o planach przejścia na emeryturę pani Dyrektor CUS i ogłoszonym  

w związku z tym naborze na to stanowisko.  

Dodał, że w najbliższym czasie odbędzie się przetarg na realizacje ul. Ogrodowej, jak 

również przetargi na sprzedaż nieruchomości gminnych. Ponadto poinformował, że 

złożono wniosek na rozbudowę sieci wodno-kanalizacyjnej w Straduniu oraz wnioski, 

jakie będą składane do ogłaszanych konkursów.  
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- Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski prosił o rozwinięcie zapisu dot. 

prac referatu Ochrony Środowiska i przeprowadzonych kontrolach przedsiębiorców  

w zakresie posiadanie umów na wywóz i zagospodarowanie odpadów komunalnych, 

jakie wnioski z kontroli.  

 

- Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Anna Kasperek wyjaśniła, że kontrole trwają  

i dostarczane są umowy, ale w większości na odbiór odpadów zmieszanych, stąd  

w wyniku tych kontroli dochodzi do podpisania prawidłowych umów na odpady 

segregowane. Natomiast plan kontroli szamb realizowany jest raz na dwa lata 

nieruchomości prywatne jak i przedsiębiorstw. 

 

- Radny Wincenty Seweryn Kilian pytał o gospodarkę odpadami w zakresie nowych 

przepisów dot. wywozu tekstyliów na PSZOK.  

 

- Burmistrz Krzysztof Jaworski wyjaśnił, jakie przepisy w tym zakresie weszły w życie od 

1 stycznia br., a dotyczące wyodrębnienia z odpadów zmieszanych odpady tekstylne.  

 

- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Krzysztof Grzyśnik zwrócił się z pytaniem 

o ul. Kasprowicza i przetarg na wykonanie dokumentacji technicznej.  

 

- Burmistrz Krzysztof Jaworski wyjaśnił, że podpisano umowę na realizację koncepcji 

budowy ul. Kasprowicza na kwotę 80 000 zł, z terminem do końca czerwca br.  

 

- Burmistrz Krzysztof Jaworski na pytanie radnej Doroty Barczak wyjaśnił kwestię 

przeznaczenia środków i zadania związanego z utworzeniem mieszkania treningowego.  

Ad 22) Informacja Przewodniczących Komisji z prac komisji stałych 

między sesjami. 

Kolejno informacje z prac komisji stałych złożyli:  

- Przewodniczący Komisji Oświaty, Sportu i Spraw Społecznych Wiesław Natkaniec, 

- Przewodniczący Komisji Gospodarczej Witold Zbigniew Perski, 

- Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i petycji Paweł Iwanicki, 

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Kęciński.  

Ad 23) Informacja o pismach adresowanych do Rady. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski przypomniał, że wszystkie 

pisma są umieszczone w informatorze eSesja. Krótko przedstawił czego dotyczyła 

korespondencja wpływająca do Rady od ostatniej sesji.    
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Ad 24) Interpelacje, wnioski i zapytania radnych oraz sołtysów. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski poinformował, że na ostatniej 

sesji radny P. Ratajczak złożył wniosek, na którego odpowiedź zamieszczono w porządku 

sesji, jak i na BIP.  

 

- Radny Robert Matkowski skierował pytanie do Przewodniczącego Rady o plany 

związane z sesją uroczystą 3 marca.  

Stwierdził również, że jedna z naszych firm trzcianeckich weszła w stan upadłości, 

a dotyczy to firmy z długoletnim stażem w naszym mieście tj. Firma Lubmor. Zwrócił 

uwagę, że warto byłoby zainteresować się tą sprawą, bo wielu mieszkańców jest tam 

zatrudnionych.  

 

- Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski wyjaśnił plany związane 

z organizacją sesji uroczystej 3 marca.  

 

- Burmistrz Krzysztof Jaworski odpowiedział radnemu R. Matkowskiemu, że odwiedził 

firmę, która wykupuje tereny Lubmoru i być może działalność nadal będzie prowadzona 

inaczej i przez inną firmę.  

 

- Radny Maciej Kubacki pytał o jednostkę OSP w Białej i sprawę posadzki i awarię 

dźwiękowego systemu ostrzegania. Skierował pytanie do przewodniczącego Komisji 

Skarg, Wniosków i petycji Paweł Iwanicki czy wnioskodawcy petycji zostali 

poinformowani o tym, że temat stanie na dzisiejszej sesji.  

 

- Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i petycji Paweł Iwanicki wyjaśnił, że jako 

Komisja nie poinformowali o tym fakcie składającego petycję.  

 

- Radny Wincenty Seweryn Kilian złożył dwa wnioski na piśmie, jak w załączniku nr 35. 

 

- Radna Ewa Maria Bogacz pytała, czy pozostanie chodnik dla pieszych w momencie 

połączenia ul. Żeromskiego z ul. Konopnickiej.  

 

- Burmistrz Krzysztof Jaworski odpowiedział, że kwestie profilowania dróg będą 

realizowane po przetargu, na posadzkę w OSP w Białej będą podejmowane działania 

pozyskania środków zewnętrznych. Syrena OSP – prace będą wykonane, natomiast 

trwają prace nad cyfryzacją takich powiadomień. Chodnik na łączniku ul. Żeromskiego - 

ul. Konopnickiej będzie zachowany, ale ze zmienioną nawierzchnią oraz pojawi się drugi 

chodnik.  
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Ad 25) Zamknięcie obrad. 

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Witold Putyrski, 

zamknął XI sesję Rady Miejskiej Trzcianki.  
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